
Rozhovor s Irenou Valíčkovou
V nedávném rozhovoru pro epravo.cz se Irena Valíčková, brněnská advokátka a partnerka advokátní
kanceláře Valíček & Valíčková, podělila o své zkušenosti s provozem advokátní kanceláře společně
se svým manželem. Rozhovor přinesl zajímavé postřehy o výhodách a nevýhodách takového
uspořádání, stejně jako o nových iniciativách v oblasti právního vzdělávání.

 

Irena Valíčková, brněnská advokátka a partnerka advokátní kanceláře Valíček & Valíčková je přední
odbornicí na pracovní právo. Rozhovor s ní přinesl cenné vhledy do právní praxe a managementu
advokátní kanceláře, stejně jako do významných projektů podporujících právní vzdělávání a
spolupráci mezi generacemi právníků

Hovořili jsme o tom, jaké to je pracovat s manželem v advokacii. Vyzdvihla především výhodu
vzájemného pochopení a možnosti flexibilního plánování pracovního i osobního času. Zároveň však
přiznala, že začátky nebyly jednoduché a že bylo nezbytné jasně vymezit kompetence, aby se
předešlo konfliktům. "Je důležité, aby jeden z nás byl odpovědný za daného klienta, zatímco druhý
poskytuje poradní hlas".

Další téma rozhovoru se týkalo výzev spojených se zakládáním advokátní kanceláře. Irena Valíčková
zmínila, že společně s manželem začínali prakticky od nuly, často pracovali z domova a museli se
vyrovnávat s mnoha nečekanými problémy. Důležitým krokem bylo rozdělení odpovědností, což
pomohlo udržet harmonii nejen v pracovním, ale i osobním životě .

Náš host se rovněž podělil o své zkušenosti s organizováním Dnů otevřených dveří české advokacie.
Tento projekt, který iniciovala před více než rokem, má za cíl propojit mladší a starší generaci
právníků. Důležité je zejména to, aby mladí právníci měli možnost nahlédnout do různých
advokátních kanceláří a získat představu o tom, jak to v praxi funguje. "Chceme, aby si studenti a
advokátní koncipienti mohli nezávazně prohlédnout několik kanceláří a zjistit, kde by chtěli v
budoucnu pracovat".

Důležitým aspektem pracovního práva, které bylo také součástí rozhovoru, jsou způsoby řešení
konfliktů na pracovišti. Irena Valíčková doporučila důkladnou komunikaci a snahu o dosažení
konsensu. Podle jejích slov je klíčové řešit problémy co nejdříve, aby se předešlo jejich eskalaci a
narušení pracovního prostředí.

Celkově rozhovor přinesl cenné vhledy do právní praxe a managementu advokátní kanceláře, stejně
jako do významných projektů podporujících právní vzdělávání a spolupráci mezi generacemi
právníků. Její zkušenosti a názory mohou být inspirativní pro všechny, kteří uvažují o kariéře v
advokacii nebo o založení vlastní právní praxe.

Sledujte epravo.cz.

 

Podívejte se na rozhovor
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Další články:
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